

By Mrs. McDougall (St. Paul's),—Report of the Number and Amount of Loans to Immigrants made under subsection 119(1) of the Immigration Act, 1976, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 119(4) of the Act, Chapter I-2, Revised Statutes of Canada, 1985. (English and French)—Sessional Paper No. 342-1/159A. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Labour, Employment and Immigration*).

#### ADJOURNMENT

At 2.57 o'clock p.m., the Speaker adjourned the House until Monday at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Order made earlier this day.

Par M<sup>me</sup> McDougall (St. Paul's),—Rapport concernant le nombre et le montant des prêts consentis aux immigrants, conformément à l'article 119(1) de la Loi sur l'immigration de 1976, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément à l'article 119(4) de la Loi, chapitre I-2, Lois révisées du Canada (1985). (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-1/159A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent du travail, de l'emploi et de l'immigration conformément à l'article 32(5) du Règlement*).

#### AJOURNEMENT

A 14h57, le Président ajourne la Chambre jusqu'à lundi, à quatorze heures, conformément à l'ordre adopté plus tôt aujourd'hui.